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The Washington Post bestselling serial-killer thriller that will leave you wondering, is
the past really in the past?

Three Chicago women have been found strangled, embalmed, and posed as if still
alive. Doubting the findings of the local PD’s profiler, The FBI calls on forensic
psychologist Zoe Bentley to investigate.

Zoe quickly gets off on the wrong foot with her new partner, Special Agent Tatum Gray.
Zoe’s a hunter, intense and focused; Tatum’s a smug maverick with little respect for
the rules. Together, they must descend into a serial killer’s psyche and untangle his
twisted fantasies, or more women will die. But when the contents of three
inconspicuous envelopes reveal a chilling connection to gruesome murders from
Zoe’s childhood, suddenly the hunter becomes the hunted.

作者介绍: 

Mike Omer has been a journalist, a game developer, and the CEO of Loadingames, but
he can currently be found penning the next in his series of thrillers featuring forensic
psychologist Zoe Bentley. Omer loves to write about two things: real people who could
be the perpetrators or victims of crimes—and funny stuff. He mixes these two loves
quite passionately into his often-macabre, suspenseful mysteries. Omer is married to a
woman who diligently forces him to live his dream, and he is father to an angel, a pixie,
and a gremlin. He has two voracious hounds that wag their tails quite menacingly at
anyone who dares approach his home.
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评论

太容易预料了，凶手一出场就知道是他，最后一节几乎下一句说什么都能猜出来。不太
喜欢过去那条线和女主角的行为方式，搭档凡人的感情和焦虑倒更有意思些，可能因为
作者自己是个男的。大部分作家写凶手的POV都是把变态邪恶的部分抽象出来写，所以
千篇一律，这本也一样。

-----------------------------
对于经常看悬疑小说的人来说，这本书情节还是比较弱。尽管前半部分以回忆与现实相
交织造成一种对凶手的认知错觉，但后半部分发现两者并没有联系后会觉得悬念程度大
幅下降，虽然回忆是为了后续系列故事做的铺垫，但是处理的还是不够好，这个应该好
好学学尤.奈斯博的硬汉哈利系列，雪人／猎豹／幽灵既有联系又有区别，但是贯穿其
中的线索铺陈的特别好。本系列故事的第二册预计在2019年7月出版，看看是否作者功
力会有进步。

-----------------------------
确实是一口气想要看完，然而系列文的结尾又是新的悬念。对于在酒吧里看卷宗，在早
餐店讨论连环杀人案表示困惑，都不需要保密的么……Glover差点杀了Zoe之后居然没
有被通缉，堂而皇之地在街上搭讪Zoe妹妹……

-----------------------------
很细致生动的描述犯罪心理 案子不错 两条线 还好没交汇 否则我会失望
好期待有第二本

-----------------------------
看过的美国悬疑小说里比较好的一本

-----------------------------
有很多线索放着不查，等着男女主角另辟蹊径。总体来说还不错。

-----------------------------
No office romance PLEASE

-----------------------------
从分析杀手角度写的一本小说，内容不是很新奇



-----------------------------
It gave me goosebumps at some points. Dramatically, Zoe got naked herself in front of
the serial killer. Wanna know how Rob got caught.
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